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HMS-komiteen 
Møte 1/2020, 27. januar 2020 
Norsk Bergindustri, Middelthunsgate 27, Oslo 
______________________________________________________________ 
Referat 
 
Til stede: 
Anette Brattaker  Frøseth AS (Komitèleder) 
Bjørn Ottar Ramstad  Gunnar Holth Grusforretning AS 
Bernt Ola Bratlien  Franzefoss AS 
 
Fra Norsk Bergindustri: Anita Helene Hall, Njål Hagen, Lars-Erik Sletner 
 
Ikke til stede: 
Anita Johansen Arbeidsmandsforbundet 
Grete Brobakke  Sibelco 
Morten Solli   NCC 
 
 
 

Saksliste 

Sak  Tema Ansvar  

2020/1/1 

 

Referat fra forrige møte, 16.september 2019 
 
Anette gikk gjennom referatet fra møtet. Ingen kommentarer. 

Anette/Alle  

2020/1/2 

 

Oppsummering fra strategiseminar, 18. november 2019 

 

Endret navn til innspillmøte. Gjennomgangen dag én gir et godt 

innblikk i hva de andre komiteene jobber med og tilbakemeldingene 

var at dette er nyttig for alle. Det legges opp til samme type møte 

også i år med komitegjennomganger 25. november.  

Dag to møte med komitelederne og styret i Norsk Bergindustri, hvor 

man blant annet gjennomgikk foreningens strategimål.  

 

Punkter innen HMS området som kom opp under møtet i november 

2019 var bl. a: 

• Samarbeid med andre bransjer 

• Læringsplattformer  

• Bruk av gjesteforelesninger fra andre aktører i bransjen.  

• Beredskapsøvelse - egen kampanje hvor medlemmene holder 

egne øvelser, en dag eller kanskje en uke. 

Informasjon om TSM ved Njål. 

Alle: sett av 25. November 
til Innspillkonferansen 2020 

2020/1/3 

 

HMS-konferansen. Program og arrangement 

 

Sekretariatet ordner med 

møteledelse. 
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Anita gjennomgikk programmet for konferansen som arrangeres 17. - 

18. mars på Thon hotell Arena Lillestrøm.  Det må finnes en møteleder 

til konferansen, sekretariatet ordner med dette. For øvrig er alt på 

plass og påmeldinger til konferansen har begynt å komme inn.  

2020/1/4 Mail 26. November fra Conny Meijer, bedriftslege Norcem 
Brevik: Vi revurderer våre eksponeringsregister. Det mest 
utfordrende registeret er vel kanskje det for arbeidstakere 
utsatt for helsefarlige stoffer ved bergarbeid. Har dere 
anbefalinger om hvordan dette kan føres på en effektiv måte? 
Har dere gode eksempler på føring av et slik register? 
 
Kjemikalieregister ECO-online er i utgangspunktet en base for 
datablader, men har tilleggstjenester bl.a. eksponeringsregister. 
Dette brukes av flere. 
 
I hver enkelt bedrift gjennomføres det løpende 
risikovurderinger, ofte utført av eller assistert av 
bedriftshelsetjenesten.  Avvik registreres alltid. 
 

Anita svarer Meijer 

2020/1/5 Mulige alternative brannskum til Silent Seal A 
 
Henvendelse fra Store Norske, om det finnes alternativ til 
isolasjonsskummet Silent Seal A. Ingen hadde spesielle 
erfaringer med andre produkter.  

Anette svarer på 
henvendelsen 

2020/1/6 Deltagelse i Euromines og UEPGs HMS-komiteer 
 
Norsk Bergindustri er medlem i begge europeiske organisasjonene. 
Euromines er for gruveindustrien mens UEPG er for pukk og grus. 
Sekretariatet har ikke mulighet til å delta fullt ut og det oppfordres til 
engasjement/deltakelse fra medlemmene i HMS-komiteen.  
To hovedmøter pr år – vår og høst. Høstmøtet er i Brussel mens 
vårmøtet arrangeres et eller annet sted i Europa. I år er dette møte 
lagt til Athen.  

Alle: 

Dersom noen kan tenke seg 

å delta i HMS-komiteen i 

UEPG eller Euromines kan 

de henvende seg til Anita. 

2020/1/7 Diskusjon om videre arbeidsoppgaver for HMS-komiteen 
 

• Fortsette å arrangere HMS-konferansen. Vi kan diskutere 
formen på dette med tanke på å få inn mer 
erfaringsutveksling/diskusjon/work-shop. 

• Besøkende til anlegg må gjennomgå en sikkerhetsprosedyre 
på nett for å få adgang. Dette kan være tidkrevende. 
Komiteen bør se på muligheten for å utforme et generelt kurs 
som kan være gyldig på mange anlegg. Anita tar kontakt med 
SfS BA – samarbeid for sikkerhet i bygg og anlegg – for å 
sjekke hvor langt de har kommet i arbeidet med et felles 
opplegg.  

• Det ville være interessant å ha oversikt over avvikstallene 

(uønskede hendelser, skader, dødsfall) for bransjen totalt og 

for medlemmer i Norsk Bergindustri spesielt. EBA har en slik 

rapport og det kan være interessant å trekke erfaring av 

deres system.  

Anita kontakter sfs for 

erfaringsutveksling. 

2020/1/8 Rundt bordet, status ulike prosjekter  
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Aktuelt i den enkelte bedrift nå: 

• Sertifisering av laboratoriet (kontrollrådet).  

• Endring hos NAV: tidligere kunne sesongarbeidere innen 
asfalt permitteres, nå må de sies opp i lavsesongen.  

• Risikoforståelse: hva er risiko og hvilken betydning har dette 
for deg. Lage og tilpasse opplæringsmateriell for ansatte på 
alle nivåer.  

• Mye opplæring og HMS-kurs.  

2020/1/9 

 

Eventuelt 
 

• EPD – allerede innlagte data er til god nytte. Tar lang tid å 

utvikle egne EPD’er. Det er diesel og kjørte kilometer som er 

de store parameterne/faktorene som gjør utslag. 

• Kommende møter:  
o Mandag 25. juni kl. 10-14, Oslo 
o Mandag 14. september kl. 10-14. Oslo 
o Innspillmøte 25. november, starter med lunsj, 

avslutter med middag. Hotell Opera, Oslo 

• Lars-Erik informerte om arbeidet fremover med å 
informere/påvirke de politiske partiene i tiden frem til neste 
Stortingsvalg. Oppfølging av medieoppslag om bransjen, vært 
mye om sjødeponi den senere tiden. Fortelle om viktigheten 
av mineralnæringen og det grønne skiftet, bærekraft og 
miljø.  

Alle: 
Sett av de aktuelle datoene. 

 


